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Z A P I S N I K 

sa  trećeg nastavka IX redovne sjednice  Skupštine opštine Herceg Novi,  održanog  14.05.2019.godine 

(utorak) sa početkom u 08,30 časova. 

Nakon  izvršene  prozivke  predsjednik  Skupštine  je  konstatovao  da  od  ukupno  34  odbornika,  sjednici 

Skupštine prisustvuje 24 odbornika, te da su obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

Odsutni su  sledeći odbornici: Nenad Sekulić, Stefan Vukićević, Saša Kulinović, Tatjana Fanfani, Slobodan 

Radović, Mario Kilibarda, Maja Bakrač, Borivoj Vuković, Nada Karadžić i Andrija Radman. 

            XXXV 

Odbor  za  statut    i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi  da  Predlog Odluke  o 

usvajanju Programa rada Agencije za gazdovanje gradskom  lukom DOO Herceg Novi za 2019 godinu sa 

Finansijskim planom za 2019 godinu usklađen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa „za“  i 2 glasa „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Odluke o usvajanju  Programa rada Agencije za gazdovanje gradskom lukom  DOO Herceg Novi 

za 2019 godinu sa Finansijskim planom za 2019 godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  Komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi,  da 

Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Agencije za gazdovanje gradskom  lukom DOO Herceg Novi  

za 2019 godinu sa FInansijskim planom za 2019 godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbornik  Zoran  Kovačević  je  povodom  predloga  Odluke  o  usvajanju  Programa  rada  Agencije  za 

gazdovanje gradskom lukom za 2019 godinu sa Finansijsim planom za 2019 godinu,   istakao da je za ovo 

Društvo prikladniji naziv  „mulo“ jer Opština nema upravu nad lukom, odnosno ne upravlja komunalnom 

lukom onako kako predviđa Zakon o lukama.  

Odbornik Boris Seferović  je uputio primjedbu  i ukazao na činjenicu da u prethodnom sazivu Skupštine, 

odbornici uopšte nisu raspravljali o programima rada javnih službi.  

Uslijedile su replike u kojima su učestvovali odbornici Boris Seferović i Zoran Kovačević. 

Uzimajući učešća u raspravi izvršni direktor   Agencije za gazdovanje gradskom lukom DOO Herceg Novi 

Božo  Ukropina    je  ukazao  na  problematiku  rada  gradske  luke,    pitanje  komunalnih  vezova,  istakao 

činjenicu da Opština gazduje samo sa pristaništem, te da bez validnog ugovora ne možemo gazdovati niti 

proširiti kao i unaprediti rad luke u morskom akvatorijumu. 

Predsjednik Skupštine  je konstatovao u 8,30 da su sjednici pristupili odbornici   Saša Kulinović  i Borivoj 

Vuković. 

Predsjednik Skupštine je isti  stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je  Skupština uz 17 glasova „za“  i 6 

glasova „uzdržan“ donijela  
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O d l u k u 

o usvajanju Programa rada Agencije za gazdovanje gradskom lukom Herceg Novi DOO za 2019 godinu i 

Finansijskim planom za 2019 godinu. 

L I 

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa „za“  i 2 glasa „uzdržan“  predlaže Supštini opštine Herceg Novi da 

Izvještaj  o  radu  i  finansijski  izvještaj  Agencije  za  gazdovanje  gradskom  lukom    DOO  Herceg  Novi  i 

Finansijski izvještaj za 2018 godinu, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor  za  Komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da 

Izvještaj o radu i Finansijski izvještaj Agencije za gazdovanje gradskom lukom DOO Herceg Novi za 2018 

godinu,  stavi u skupštinsku proceduru.  

Povodom razmatranja Izvještaja o radu i Finansijskog izvještaja Agencije za gazdovanje gradskom lukom 

Herceg  Novi  za  2018  godinu,  odbornik  Zoran  Kovačević    je  istakao  da  je  Škver  ogromni  potencijal 

Opštine,   ukazao  je na potrebu podnošenja    inicijative od strane Gradske  luke  i Opštine Herceg Novi u 

cilju donošenja koncesionog akta kako bi se  jasno  i precizno definisao rad gradske  luke, te   ukazao na 

primjer Opštine Tivat, u kojoj se nalazi veliki broj komunalnih vezova u gradskoj luci. 

Uzimajući učešće u raspravi  izvršni direktor Božo Ukropina, je ukazao na potrebu zaključivanja Ugovora 

o  zakupu, dok  se pitanje koncesije ne  riješi,  te da  je  cjenovna politika minimalna  I konstatovao da  je 

neophodno  zaključivanje  kratkoročnih  ugovora  o  zakupu  akvatorijuma  gdje  bi  se  nalazili  komunalni 

vezovi. 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio na  izjašnjavanje  i  konstatovao da  je  Skupština uz   16  glasova  „za“  i 7 

glasova „uzdržan“  donijela  

Z a k lj u č a k 

Prihvata se  Izvještaj o radu  i Finansijski  izvještaj Agencije za gazdovanje gradskom  lukom   DOO Herceg 

Novi  za 2018 godinu. 

XXXVII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

usvajanju plana i programa  rada DOO „Komunalno stambeno“  Herceg Novi za 2019 godinu usklađen sa 

Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa „za“ i 2 glasa „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Odluke o usvajanju  Plana i Programa rada DOO „Komunalno  stambeno“  Herceg Novi , stavi u 

skupštinsku proceduru.  
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Odbor  za  „komunalno  stambenu“  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi,  da 

Predlog Odluke o usvajanju Plana  i Progrma rada DOO“ Komunalno stambeno“     Herceg Novi za 2019 

godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Povodom Predloga Odluke o usvajanju plana  i programa  rada   DOO „Komunalno stambeno“   za 2019 

godinu, odbornik Mladen Kadić    je ukazao da  je ovaj akt dobro pripremljen, te da  je reper    i     primjer 

ostalima kako se izrađuju programski akti.  

Ukazao  je na problem tretmana palmi  i borbe protiv crvenog palminog surlaša  , te da  je bilo potrebno 

opredjeliti veća finansijska sredstva za rješavanje ovog pitanja. 

Odbornik Dragan  Janković    je pohvalio dostavljeni materijal  kako u pogledu njegovog  kvaliteta  tako  i 

preglednosti ali  i uputio primjedbu da  isti već pet mjeseci kasni sa  razmatranjem od strane Skupštine. 

Zapitao  je  koliko  je ovo preduzeće    spremno    i  konkuretno da  se pojavi na  tenderu, osvrnuo  se   na 

pitanja koja se odnose na javnu rasvjetu, pitanja spremnosti komunalnih službi za borbu protiv padavina 

i poplava, kao i pitanja proširenja gradskoga groblja.  

Odbonik  Jovan  Subotić    je  uputio  pohvale  na  dobro  pripremljenom    dostavljenom materijalu  koji  je 

dobro razrađen  i oslikava   dobru organizaciju  i  funkcionisanje ovog preduzeća,   te da  je u ovoj oblasti 

evidentan napredak  i poželio da se planirane aktivnosti ostvare kako bi grad u komunalno ‐ stambenoj 

oblasti lijepo izgledao . 

Uzimajući učešće u raspravi izvršna direktorica   Jasmina Konjević se osvrnula na funkcionisanje sistema 

LED  rasvjete,    kao  i  pitanje  tretiranja  zaraženih  palmi  crvenim  palminim  surlašom,  kao  I  na  pitanje  

zelenila, lokalnih puteva i mogućnosti proširenja gradskog groblja. 

Uzimajući  učešće  u  raspravi  u  drugom  krugu    odbornik Mladen  Kadić  je  postavio  pitanja  tretmana 

zelenog otpada, šuta i kabastog otpada, posebno istakao pitanje uređenja fasada, kamenih zgrada koje 

su sada prepuštene stanarima odnosno Skupštinama stanara da  ih uređuju i o njima brinu. 

Odbornik Zoran Kovačević  je ukazao na činjenicu da se 67% ukupnih rashoda ovog privrednog društva 

odnosi na zarade zaposlenih . 

Odbornik  Živko  Krunić  je  uputio  pohvale  na  dostavljeni  predlog  Programa  rada  DOO  „Komunalno 

stambeno“  i apelovao na iznalaženju lokacije za  novo gradsko groblje. 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  na  izjašnjavanje  predlog Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  16 

glasova „za“  i 6 glasova „protiv“ donijela   

O d l u ku 

 o usvajanju plana i programa rada DOO „Komunalno stambeno“  Herceg Novi za 2019 godinu  
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XL 

Odbor  za    Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi  da  Predlog Odluke  o 

stavljanju  van  snage Odluke  o  javnom  redu  i miru    („Sl.list  CG‐o.p.br.27/16)  usklađen  sa  Zakonom  i 

Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik  Skupštine  je  stavio na  izjašnjavanje predlog Odluke    i  konstatovao da  je  Skupština uz 16 

glasova „za“  i 6 glasova „protiv“ donijela  

O d l u k u 

o stavljanju van snage Odluke o javnom redu i miru ( „Sl.list CG“‐o.p. br.27/16 )  

L III 

Odbor za Komunalno stambenu djelatnost  jednoglasno predlaže Skupštini da  Izvještaj o poslovanju za 

2018 godinu sa finansijskim izvještajem DOO „Komunalno stambeno“  Herceg Novi, stavi u skupštinsku 

proceduru. 

Povodom  izvještaja  o  poslovanju  za  2018  godinu  sa  finansijskim  izvještajem  DOO  „Komunalno 

stambeno“ Herceg Novi odbornik Mladen  Kadić je istakao da je isti nepotpun i ne pruža jasan uvid u rad 

ovog  preduzeća,    nema  jasne  i  potpune  informacije  koje  se  odnose  na  prirodne  nepogode,  poplave 

čišćenje snijega te da kao takav isti nije prihvatljiv.  

Predsjednik Skupštine je isti  stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 15  glasova „za“  i 5 

glasova „protiv“   donijela  

Z a k lj u č a k 

Prihvata  se  Izvještaj  o  poslovanju  za  2018  godinu  sa  Finansijskim  izvještajem  DOO  „Komunalno 

stambeno“ DOO Herceg Novi.  

XL II 

Uzimajući  učešća  u  raspravi  povodom  Izvještaja    stanja  uređenja  prostora  za  2018  godinu,  odbornik 

Dragan Janković je istakao da se radi o obimnom materijalu da je preopširan te da su se  u njemu našle 

brojne teme koje ne pripadaju ovom izvještaju.   

Odbornik Mladen Kadić je ukazao da se radi o radnom materijalu, neprečišćenom tekstu, te da je viškove 

potrebno  izbaciti  i  izbjegnuti  nepotrebno  prebrojavanje  koje  tekst  čine  opterećujućim  i  teškim  za 

praćenje. Ukazao je na brojne manjkavosti nedostatke i nepreciznosti, kao i na činjenicu da je Turistička 

organizacija veći investitor nego Agencija za izgradnju i razvoj grada.  

Odbornica Tamara Vujović je istakla da je prostor glavni resurs, te da je potrebno održati balans između 

socijalnog i ekonomskog razvoja te učiniti napor da se izbjegne odliv stanovništva sa ovih prostora.  
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Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje dostavljeni Izvještaj i konstatovao da je Skupština uz 14 

glasova „za“ i 4  glasa „protiv“  donijela  

 

Z a k lj u č  a k 

Prihvata se Izvještaj o stanju uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2018 godinu . 

XL III 

Povodom  Programa  uređenja  prostora  za  2019  godinu  odbornik Mladen  Kadić    je  postavio  pitanje 

svrsishodnosti donošenja ovog akta  jer  je  isti u debelom kašnjenju,  te ukazao na  činjenicu da  je  jako 

malo  opredjeljeno  za  izradu  Planske  dokumentacije  koji  nijesu  trošak  nego  investicija.  Ukazao  je  na 

potrebu  izrade Katastra  zelenila    kao  i na potrebu ubrzavanja procedura  i  tendera  koji  se odnose na 

izradu nadvožnjaka. Smatra da  dostavljeni predlog programa ne zaslužuje podršku odbornika. Uslijedile 

su  replike u   kojima su učestvovali   odbornika   Zorana   Kovačevića    i   predsjednika   Skupštine Miloša 

Bigovića. 

Odbornica Tamara Vujović se osvrnula na Program uređenja prostora za 2019 godinu po stavkama koje 

se odnose na razvoj grada u oblasti infrastrukture , finansiranje javne rasvjete, razvoj mjesnih zajednica, 

kao i mogućnosti finansiranja aktivnosti predviđenih kapitalnim budžetom Opštine Herceg Novi.  

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Predlog  Programa  uređenja prostora za 2019 godinu i 

to pojedinačnom prozivkom kako slijedi: 

Miloš Bigović „za“, Tamara Vujović „za“, Vladimir Marjanović „za“ Nikola Samardžić „za“, Đorđe 

Vasilevski  „za“,  Vladana  Kundačina  „za“,  Petar  Porobić  „za“, Mirko  Džuović    „za“,    Simonida 

Kordić  „za“, Boris Seferović „za“, Živko Krunić „za“, Savo Marić „za“, Jovan Subotić „za“, Dragana 

Stanišić „za“,Saša Kulinović „za“,  Zinaida Miljković „za“ , Aleksandar Škobalj „za“, 

 Borivoj  Vuković  „protiv“,  Dragan  Janković  „protiv“,  Nevena  Keković  „protiv“,  Mladen  Kadić 

„protiv“, Slavko Vavić „protiv“, Suzana Tomanović „protiv“ i  Zoran Kovačević „protiv“  

 

 te konstatovao  da je Skupština  uz 17 glasova „za“  i  7 glasova „protiv“ donijela 

  

                                 Program uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2019 godinu. 

 

 

              XL IV 

Povodom  izvještaja  o  radu  Predsjednika  Opštine  i  organa  i  službi  lokalne  uprave  za  2018  godinu, 

odbornik Dragan  Janković    je  istakao  da  su  pobrojani  tekući  poslovi  sekretarijata  i  službi,    da  nema 

uniformnosti  akta  te da je  pristup izradi ovog akta  nesistematičan I neujednačen .  Postavio je pitanje 

koje  se  odnose  na  Avanturistički  park  na  Vrbanju,  nezavršeni  kolektor,  pitanje  šta  je  sa  televizijom 

Herceg Novi, šta  je sa   učešćem Opštine u pogledu  rješavanja statusa bolnice Meljine, pitanje škole u 
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Igalu  i  Srbini  , pitanja    zadužbina.  Takođe  je postavio   pitanje  ,šta  je  sa  strategijom Opštine  a  šta  sa 

Strategijom razvoja kulture. 

Odbornik   Mladen Kadić   je  istakao da ovaj  Izvještaj kasni te da  je on kompilacija statistike te da  je  isti 

nepotpun  i  postavio  pitanje  koliko  je  u  protekloj  godini  bilo  putovanja  i  kolika  su  za  to  finansijskih 

sredstava   opredjeljena. Takođe  je postavio pitanje koje se odnosi na    iznalaženje  lokacije za  izgradnju  

Osnovne škole u Igalu, kao i pitanje izgradnje Autobuske stanice. 

Uzimajući   učešća u raspravi predsjednik Opštine Stevan Katić  je pohvalio rad Organa opštine  istakavši 

da  je  Opština  Herceg  Novi  u  prošloj  godini  proglašena  Opštinom  sa  najtransparentnijim  radom,  te 

istakao da  će se do početka  ljetne  turističke sezone, Kolektor biti u    funkciji  .Takođe  je    istakao da  će 

ubrzo  biti    pokrenut  eksperimentalni  program  Televizije  Herceg  Novi,  te  obavijestio    odbornike  o 

aktivnostima koje je Opština preduzela oko iznalaženja lokacije za izgradnju Osnovne škole u Igalu  te da 

je  ka Ministarstvu  upućeno  desetine  dopisa,  na  koji  nijesmo  dobili  adekvatan  odgovor.  Predsjednik 

Skupštine  je  stavio na pojedinačno   izjašnjavanje Izvještaj o radu predsjednika opštine i organa  i službi 

lokalne uprave za 2018 godinu, kako slijedi: 

Miloš  Bigović  „za“,  Tamara  Vujović  „za“,  Vladimir  Marjanović  „za“,  Nikola  Samardžić  „za“,    Đorđe 

Vasilevski „za“, Vladana Kundačina „za“,  Petar Porobić „za“, Mirko Džuović „za“,  Simonida Kordić  „za“,  

Boris Seferović „za“, Živko Krunić „za“,  Savo Marić „za“, Jovan Subotić „za“,  Dragana Stanišić „za“,  Saša 

Kulinović  „za“,  Zinaida Miljković  „za“,  Aleksandar  Škobalj  „za“.      Borivoj  Vuković  „protiv“,    Nevena 

Keković  „protiv“,Mladen  Kadić  „protiv“,Slavko  Vavić  „protiv“,  Suzana  Tomanović  „protiv“  i  Zoran 

Kovačević „protiv“, 

 te konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“   i    6 glasova „protiv“  donijela 

 

Z a k lj u č a k 

Prihvata se Izvještaj o radu  Predsjednika Opštine,  Organa i službi lokalne uprave za 2018 godinu. 

             XLV 

Povodom  Izvještaja  o  realizaciji  Turističke  sezone,  odbornica Nevena  Keković    je  zapitala,  koliko  ima 

smisla izrada ankete turista polovinom maja te ukazala da štampane brošure u prezentovanju turističke 

ponude ne daju adekvatne rezultate, ukazala na visoke cijene smještaja, taksi  usluga, javnih parkirališta  

i  ishrane,  te  da  ovakve Ankete  ne  daju  adekvatne  rezultate  i  nijesu    u  funkciji  poboljšanja  turističke 

ponude.  

Odbornik Zoran Kovačević      je predložio   da u slijedećoj   anketi zatražio   budu obuhvaćene  i  teritorija 

Sutorine kao i zaleđe grada kako bi dobili bolju i kvalitetniju Informaciju o  turističkoj  ponudi  grada.  
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Odbornik Jovan Subotić je istakao da je sezona bila uspješna, da grad nikada nije bio puniji i poželio da se 

nastavi uzlaznom  putanjom. Istakao je poboljšanje u oblastima kulture, zabave i izrazio očekivanje da se 

ekonomska dobit uloži u infrastrukturne  objekte i razvoj turističke ponude. 

Odbornik Mladen Kadić je istakao  ulaganje Vlade Crne Gore u razvoj turizma na teritoriji Opštine Herceg 

Novi.  

Predsjednik Skupštine je isti stavio na izjašnjavanje i konstatovao da  je Skupština uz 15 glasoava „za“  i   

4 glasa  „protiv“  donijela  

Z a k lj u č a k 

Prihvata se Izvještaj o realizaciji Turističke sezone u 2018 godini. 

 

                LXVI 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština uz 16 glasova „za“  i    4 glasa „protiv“  donijela  

            Z a k lj u č a k  

Prihvata se Program mjera i aktivnosti za pripremu Turističke sezone za 2019  godinu 

LXIV 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su odbornici primili  k znanju 

I n f o r m a c i j u 

o aktivnostima u Mjesnim zajednicama u 2018 godini 

Predsjednik  Skupštine  je  obavijestio  odbornike  da  je  Predsjednik  Opštine  povukao  iz  skupštinske 

procedure.  Predlog  Rješenja  o  imenovanju  članova  Odbora  direktora  društva  sa  ograničenom 

odgovornošću „Čistoća“  Herceg Novi.  

Takođe iz skupštinske procedure se povlače  XIII  i  XIV tačka usvojenog dnevnog reda, Predlog Odluke o 

donošenju Programa privremenih objekata na  teritoriji Opštine Herceg Novi   za period od 2019.‐2023 

godine i Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog  zemljišta.  

Predsjednik  Skupštine  je  obavijestio  odbornike  da  je  odbornik  Aleksandar  Škobalj  pridružio  klubu 

odbornika Novska lista, i odredio pauzu u 12,50 časova. 

Skupština je nastavila sa radom u 13,40 i nakon izvršene prozivke predsjednik Skupštine je konstatovao 

da sjednici prisustvuje 18 odbornika , te da su ispunjeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje.  
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Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“  i 1 glas „uzdržan „  predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog  Rješenja  o  imenovanju  članova  Odbora  direktora    društva  sa  ograničenom  odgovornošću 

„Komunalno stambeno“  Herceg Novi usklađen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor za Izbor  i imenovanja  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog Rješenja o 

imenovanju  članova Odbora direktora društva  sa ograničenom odgovornošću  „Komunalno  stambeno“  

Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor za Izbor i imenovanja jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi  da predlog Rješenja o 

imenovanju  člana  Savjeta  Javne  ustanove  kulture  „Herceg  fest“    Herceg  Novi,  stavi  u  skupštinsku 

proceduru.  

Predsjednik Skupštine je  isti stavio na izjašnjavanje  i konstatovao da  je Skupština uz 17 glasova „za“  i 1 

glas „uzdržan“   donijela  

 

R j e š e nj e 

o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću „Komunalno stambeno“  

Herceg Novi. 

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština  uz 17 glasova „za“  i 1 glas 

„uzdržan“ donijela   

R j e š e nj e 

o imenovanju člana Savjeta javne ustanove kulture „Herceg fest“  Herceg Novi. 

 

Predsjednik Skupštine  je  isto stavio na  izjašnjavanje  i konstatovao da  je Skupština   17 glasova „za“    i 1 

glas „uzdržan“ donijela  

R j e š e nj e 

o izboru potpredsjednika Skupštine opštine Herceg Novi  

           

                                                                                     LXVII 

Odbornička pitanja i odgovori  

 

Na IX redovnoj sjednici  Skupštine opštine Herceg Novi postavljena   su sledeća odbornička pitanja: 



 

9 
 

Tamara Vujović: 

„U  cilju  efikasnijeg  rada  odbornika,  uštede  na  papirnatom  materijalu  i  uštede  troškova  goriva  za 

dostavljanje materijala  odbornicima,  pitam  da  li  je moguće  iz  Budžeta  opštine  Herceg  Novi  izdvojiti 

sredstva  za nabavku elektronske opreme  (tablet,  lap  top)  za potrebe odbornika kako bi  se   materijali 

dostavljali u elektronskoj formi?“ 

Tamara Vujović: 

„Da  li se može  razmotriti mogućnost da se, u sklopu edukativnih  i marketinških programa,   u Budžetu 

DOO „Čistoća“ ili sa budžetske stavke Opštine izdvojiti  jedan iznos za subvencije maloj i srednjoj privredi 

u gradu, kako bi svojim kupcima dali papirne kese umjesto plastičnih sa logom Opštine Herceg Novi?“ 

Predsjednik Skupštine  se  zahvalio prisutnima na učešću u  radu    i konstatovao da  je Skupština 

završila sa radom u  13,45 časova.  

 

Broj:________ 

Herceg Novi, ______________2019. godine  

 

 

 

      SEKRETAR           PREDSJEDNIK   

                       Milovan Benderać,s.r.                                    Miloš Bigović,s.r. 
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